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Els dos partits van recórrer la finca de Sant Celoni on es planegen 542 habitatges

CiU i la CUP porten la campanya 
de l’ARE a Can Riera de l’Aigua
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Unes 300 persones van assistir divendres a l’Ateneu a l’acte convocat per CiU
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Una imatge de la visita guiada que va fer la CUP a Can Riera de l’Aigua dissabte. CiU en va fer una altra el mateix dia

Sant Celoni

Yolanda Duque

Set dies abans de la consulta 
popular sobre l’àrea 
residencial estratègica (ARE) 
de Sant Celoni, que es farà 
el proper diumenge, CiU i 
la CUP han aprofitat aquest 
cap de setmana per fer actes 
de campanya. Van coincidir 
dissabte en sengles visites 
a la finca de Can Riera de 
l’Aigua, on és previst fer els 
542 habitatges de l’ARE. 

CiU havia començat els 
actes divendres al vespre, 
amb una reunió a l’Ateneu 
amb uns 300 assistents. Hi 
van intervenir l’alcalde, 
Francesc Deulofeu, i tres 
veïns anònims que van expli-
car per què estan a favor del 
projecte. CiU defensa que 
l’ARE permetrà la construc-
ció del nou hospital i una 
residència de gent gran, la 
creació de nous llocs de tre-
ball, la construcció de gaire-
bé 300 habitatges protegits i 
un nou espai verd.

Els mateixos arguments 
es van repetir l’endemà, dis-
sabte en la visita guiada que 
CiU va fer per Can Riera de 
l’Aigua i que va servir per 
veure sobre el terreny com 
quedarà aquest espai un cop 
urbanitzat.

La CUP havia previst fer 
la mateixa visita guiada la 
setmana passada, però va 
quedar ajornada per la pluja 
i la va haver de fer aquest 
dissabte. Les dues passejades 
van començar amb només 
mitja hora de diferència i 
això va fer que es trobessin 
en un punt proper a l’espai 
que hauria d’estar ocupat 
per la futura residència per 
a la gent gran. De fet, la CUP 
va tenir molt més poder de 

convocatòria i va aconseguir 
reunir un centenar de perso-
nes, davant de la vintena que 
es van unir a la passejada de 
CiU. 

El recorregut de la CUP 
va ser comentat pel geògraf 
Josep Maria Panareda, de 
Santa Maria de Palautordera 
i bon coneixedor de l’entorn. 
Panareda va posar de mani-
fest l’escàs valor paisatgístic 
de Can Riera de l’Aigua, 
especialment després de 
l’impacte de la construcció 
de la línia del TAV, però 
també va alertar del pos-
sible impacte a la llera del 
Pertegàs arran del volum de 

trànsit que hi pot haver si es 
fa l’hospital en el lloc on està 
projectat. En aquest sentit, 
l’alcalde Deulofeu va assegu-
rar que les vies d’accés res-
pectaran els límits naturals 
de la zona, recuperant el curs 
original de la riera de Selle-
res, preservant la llera del 
Pertegàs i obtenint un parc 
fluvial d’unes sis hectàrees. 
Deulofeu també va acusar el 
PSC d’haver plantejat anteri-
orment urbanitzar el sector i 
oposar-s’hi ara per interessos 
partidistes. “Els socialistes 
es van plantejar molt seri-
osament saltar la frontera 
del Pertegàs després de la 
construcció del TAV i ara s’hi 
posicionen en contra”.

Per la seva part, el PSC 
ha repartit futlletons on 
explica els motius de la seva 
oposició a l’ARE als barris 
de Sant Ponç, les Borrelles 
i Baix Montseny, així com 
a instal·lacions esportives i 
al centre de la Vila. Aquest 
dimecres els partits torna-
ran a repartir propaganda al 
mercat setmanal i el PSC farà 
l’acte de final de campanya 
dijous a les vuit del vespre a 
l’Ateneu.

El PSC ha repartit 
propaganda en 
contra de l’ARE a 
diversos barris de 
Sant Celoni


